
Informace z radnice 

 Největší zájem veřejnosti je o vývoj událostí kolem průmyslové zóny. V současné době 

úspěšně probíhá vykupování zbývajících pozemků. Podali jsme žádost na E.ON o přeložení 

rozvodu vysokého napětí ze stožárů do kabelového vedení. Tato investice si vyžádá 

dalších 1,5 milionu korun, doba realizace je asi jeden a půl roku. Investorovi jsme zaslali 

topografické mapy, které bude potřebovat ke zpracování modelu závodu. Současně jsme 

zahájili jednání s dalším investorem, který má zájem vystavět menší závod – nástrojárnu 

ve zbývající části průmyslové zóny. Nový investor by vytvořil dalších 20 pracovních míst. 

 Byla zpracována projektová dokumentace na přechody pro chodce v ulici B. Smetany u 

Modety, v ulici Nádražní u České spořitelny a v ulici Štítného u restaurace Starka. Celkové 

předpokládané náklady jsou asi 700 tisíc korun, proto jsme se rozhodli využít možnosti 

spolufinancování Jihočeského kraje a podali žádost o dotaci. 

 V neděli 2. února jsme společně s PČR řešili neoprávněnou těžbu dřeva na Šibeňáku. 

Pachatele se podařilo dopadnout, opět se jednalo o známou místní firmu. 

 Nevím, komu odpovědět na nepodepsaný dopis, který upozorňuje na včelnické 

distributory drog. Informace nebyly pro mě nové. Je třeba si však uvědomit, že přístup 

policie do bytových nebo jiných prostor v soukromém vlastnictví je možný jen na příkaz 

soudu. K jeho vydání je potřeba obstarat potřebný důkazní materiál. Obsah dopisu jsem 

projednal se specialisty kriminální policie, kteří si doplnili poznatkovou základnu. 

 V úterý 11. února se v pískovně za hřbitovem objevila nová černá skládka. Jednalo se o 

nekovové zbytky vraku automobilu, které nelze prodat do sběru. Vypadá to, že kdosi má 

opravdu velký zájem na tom, abychom vrátili dotaci 2,5 milionu korun, kterou jsme 

obdrželi na rekultivaci skládky. Vzhledem k tomu, že se podařilo zjistit původ odpadů, 

předali jsme věc k řešení policii. 
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